

金岸法界 2024 年 3 月 17 日幽冥戒報名表

Application Form for Taking the Precepts for the Deceased

Gold Coast Dharma Realm, 17 March 2024

*2024 年金岸法界幽冥戒報名郵箱/Email for GCDR Deceased Precept Application: sunnylee816@gmail.com

戒子 (亡者) 姓名 Name of the Deceased		與陽上代受戒者之關係 Relationship with the representative	
陽上代受戒者姓名 Representative Name		住址 Address	
国家 Nation	電話 Tel	電子郵箱 Email	
備註 Remark			

報名須知 / Please read the following instructions carefully

- 金岸法界于 2024 年 3 月 17 日下午 2 點傳授幽冥戒。
- 報名功德金為 150 澳幣。
- 需提前申請，不接受現場報名。
- 場地有限，額滿為止。
- 本申請表僅限填寫一位亡者之姓名。
- 求受幽冥戒者，一人僅可代一位亡者受戒。
- 若代受戒者不能親自出席，請勿報名。國外參加者必須出示有效澳洲入境簽證(旅遊/商業等簽證)，才可接受報名。若簽證還在審理中，一律不接受報名。
- 填寫報名表后，請發送到sunnylee816@gmail.com。若是境外申請者，請附上你的有效澳洲簽證證明。
- 道場收到申請表格后，會回復審批意見，并告知匯款方式。
- 道場收到匯款后，簽發幽冥戒編號。如無此編號，不得入大殿受戒。
- 為確保道場準確收到150澳幣，建議使用WISE進行匯款。若選擇其他匯款方式，為了補足可能產生的銀行費用，建議在150澳幣的基礎上額外隨喜30澳幣，以確保報名過程的圓滿。任何剩余的金額將用於供養三寶。
- 道場宿舍匱乏，請參加者提前登記若想住寺院內（自行帶睡袋）或在寺外自行安排好住宿。若需道場協助安排住宿交通者，請聯繫 Sam，手機 +61405126690，郵箱 putiyeputoye@gmail.com。
- Gold Coast Dharma Realm will transmit the precepts for the deceased, 2pm on 17 March 2024
- Fees: \$AUD 150.
- Need to apply in advance. On site application will not be accepted.
- Spots are limited, registration will close when all are filled.
- Each application form is for one deceased person only.
- Each person can only represent one deceased person to take the Deceased Precepts.
- If the representative cannot come to the temple on that day, please do not apply. Overseas participant must obtain their valid entry visa to Australia first before they can apply.
- The applicant must fill out this form and and sent to sunnylee816@gmail.com. Overseas applicant must also attach their valid entry visa to Australia in the application.
- If the application has been accepted, GCDR will inform you with the payment details.
- Upon the receipt of the payment, GCDR will then issue a Registration number to the applicant. Please present this number at the entrance to the Buddha Hall on that day.
- To ensure that GCDR receives \$AUD 150 accurately, it is recommended to use WISE for the remittance.If you choose other remittance methods, to cover any potential bank fees, it is suggested to add \$AUD 30 on top of the \$AUD 150, ensuring a smooth registration process. Any remaining amount will be used as the donation for the Triple Jewels.
- Due to the shortage of accommodation in the temple, please register earlier if you wish to stay in monastery (bring your own sleeping bag) or make your own arrangement in Gold Coast prior to your departure. If you need any assistance in accommodation/transportation, please contact Sam at: mobile +61405126690, putiyeputoye@gmail.com.